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V utorok 28. októbra 2014 sa v kine Baník (Artpoint centrum) v Prievidzi konalo stretnutie
štyroch poslancov rôznych parlamentov so študentami našej školy. Išlo o ďalšie podujatie v
rámci projektu Euroscola a pozvanie našich mladých aktivistov prijali: europoslanec Ivan
Štefanec ,
poslanec a podpredseda Trenčianskeho samosprávneho kraja 
Richard Takáč
, poslankyňa TSK a primátorka mesta Prievidza 
Katarína Macháčková
, poslanec a člen mestskej rady v Prievidzi, riaditeľ Obchodnej akadémie v Prievidzi 
Ľubomír Vida
. Spoločne s našimi žiakmi sa zamýšľali nad príčinami nízkeho záujmu voličov o eurovoľby,
odpovedali na zvedavé otázky, informovali o aktuáonom dianí v jednotlivých zastupiteľstvách.
Hosťom ďakujeme a riešiteľom projektu držíme palce v ďalších krokoch cesty za svojím cieľom.
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http://www.ivanstefanec.sk/
http://www.ivanstefanec.sk/
http://www.tsk.sk/hlavna-stranka/zastupitelstvo-trencianskeho-samospravneho-kraja/podpredseda-tsk/ing.-richard-takac.html?page_id=11186

